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Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klosterparken

www.gf-klosterparken.dk

Møde dato og
sted

20. Januar 2015 Lennart (11) Referat
nr.

1-2015

Dirigent Ingen specifik Referent Lennart

Deltagere Lennart (11); Lisbeth (24); Benjamin (27);

Afbud Lone (34)

Næste
bestyrelsesmøde

23. Februar kl 19:00 hos Lennart

Dagsorden:
1. Referat fra sidste møde
2. økonomi herunder status for restancer
3. Generalforsamling 2015
4. Fjernvarme arbejdet i Klosterparken
5. Henvendelse fra Dige/Broparken
6. Status for projekt ”nye legepladser” i Klosterparken
7. Gennemgang af aktivitetsliste
8. Eventuelt

1. Referat fra sidste møde
Godkendt

2. Økonomi.
Det ser ud til at det budgetterede beløb ikke er brugt for 2014. Hovedsaglig
er det snerydning og fællesarealer der udgør dette.
Der er 4 husstande der er i restance, hvoraf en er forårsaget af fejl fra NETS
side. (NETS er dem der administrerer betalingsservice).

3. Generalforsamling 2015
Lokale er bestilt.
Med baggrund i svar fra kommunen udarbejder bestyrelsen ændringsforslag
af vores vedtægter.

4. Fjernvarme arbejdet i Klosterparken

Benjamin har kontakt med rådgiveren for fjernvarmearbejdet, der foregår hos os.
Vi forventer at deltage i entreprenørens afleveringsforretning.
Når arbejdet er afsluttet skal vi bede om dokumentation for det udførte arbejde,
sådan at vi ved hvor der er fjernvarmeinstallationer og fjernvarmerør.

5. Henvendelse fra Dige/broparken
Vi har fået henvendelse fra bestyrelsen i Dige/Broparken angående træerne
på "volden", som de mener er for høje, samt grene der går ind over nogle af
deres beboers parceller



2 (2)

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Klosterparken
20 januar 2015

De mener at der foreligger en aftale om, at vi sørger for betaling af alle
udgifter i forbindelse med vedligeholdelse af træer mm på volden. De vil godt
mødes med os.

6. Status for projekt ”nye legepladser” i Klosterparken

Bestyrelsen arbejder på at der kan udarbejdes et forslag til den kommende
generalforsamling. Udarbejdelsen er dog afhængig af svar fra en virksomhed.

7. Gennemgang af aktivitetsliste

Aktivitetlisten blev gennemgået og ajourført

8. Eventuelt

Vi har på et tidspunkt fået en henvendelse fra en elektriker, der havde fået til
opgave af kommunen at undersøge muligheden for at koble lyste imod vejen til et
separat net. I den forbindelse har vi diskuteret om det stadig forholdt sig således at
kommunen slukker for gadebelysning om natten, hvilket vi havde forskelligt
opfattelse af.


